
  
 
 
 

Ledarträff IBK Boden 
 
 

Plats: Kansliet  

Datum: 4 april 2023 

Närvarande: Eva-Marie F, AnnHelen L, Catharina B, Anita H S, David J, Maria H, Per R, Mikael M, 

Krister K, Marie N, Johan, Peter, Erik H, Linda L, (kan ha missat någon) 

 

Minnesanteckningar 

 
1. Mötets öppnande 

Ordföranden Eva-Marie öppnar mötet och hälsar alla välkomna. Catharina för anteckningar. 

 

2. Avtackning  

Styrelsen har avtackat vår kanslist Kalle efter en lång och trogen tjänst med en gåva fredag 31 

mars. Fotografi från avtackningen finns publicerat på Laget. Fråga uppkom om en ny kanslist 

kan anställas, men på grund av föreningens ekonomi så är det inte aktuellt.  

 

3. Värdegrund 

Policydokument: våra policydokument behöver uppdateras och ska finnas digitala. Det är ett 

arbete som styrelsen har påbörjat. De kommer sedan att läggas ut på Laget så att det ska vara 

lätt att läsa dem.  

Samspel: Styrelsen har skickat ut en enkät och vi inväntar svar. Föreningen behöver arbeta 

med riskanalys, tex kring sexuella trakasserier och mobbing. mm  

 

4. Verksamhetsberättelse 

För att styrelsen ska få ihop en bra verksamhetsberättelse så behöver varje lag ska skriva en 

kort redogörelse om säsongen och skicka in till IBK mailen senast 30 april. Därefter 

sammanställer styrelsen dokumentet till årsmötet.  

 

5. Utvärdering lagen 

Innebandyskolan har haft 55 barn inskrivna. 25-35 st /träning.  

P12/13 slagit ihop lagen, spelat blå serie, fin utveckling 

P10/11 35 st från början nu i slutet ca 25 st, spelat röd och blå serie, gått hyfsat, bra närvaro 

P08/09 19 st, tappat 3 st, hög träningsnärvaro, vunnit och förlorat, Cup i Piteå spel mot ett 

finskt lag, många äldre går in från andra lag och spelar det har inte varit bra. 

P07 17 st, 110 st träningar, duktiga spelare, spelat herr/utv som är en högre röd serie, Cup i 

Umeå som vi vann. En cup i maj. Säsongen har gått väldigt bra. Oro om spelarna kommer 

stanna kvar till nästa säsong. 3 st länsläger. 

F06/07 Tufft träningsmässigt många sjuka och mycket skador, 8-10 st. Matcherna gått ganska 

bra. Spelare till Barents Games, länsläger 3 st. tisdagar samträning med damlaget och det har 

varit positivt. Positivt svar från 5 klubbar om att starta dam/utv serie.  

 

6. Kommunikation 

Diskussion om hur styrelsen ska sprida information till lagen. Via mail har fungerat till tränare 

och lagledare. Viktigt att lagen kontrollerar i Laget att aktuella personer står med och håller 

det uppdaterat.  

Information från lagen skickas via IBK mailen till styrelsen.  

Sociala medier – Hur sprider vi information? IBK har både Facebook och Instagram, en del 

lag har egna sidor, viktigt föreningens huvudsida har aktuella nyheter upplagda #IBK Boden. 

Lägga ut info om tex  veckans match. Det har varit bra. Förslag om att lägga ut på ”Det händer 



  
 
 
 

i Boden” Facebook.? Det kan vi fundera vidare på.  

 

7. Engagemang 

Arbetsgrupper: Föreningen behöver få fler engagerade som kan vara med i olika 

arbetsgrupper. Föräldrar, far/morföräldrar och släktingar, behöver engagera sig. Styrelsen har 

försökt att bilda en sponsorgrupp men det fanns inget engagemang i höstas. Alla lagen måste 

se till att få in fler till engagemang, Förslag: att vid föräldramöten så deltar representanter från 

styrelsen och håller i information, det har gett positiv effekt tidigare.  

 

Event: Det har inkommit förfrågan om föreningen vill delta vid event som tex funktionärer 

mm. Fråga uppkom: till vem går pengarna? Hur vill vi ha fördelningen? Ska vi följa 

säsongen? Ja det är bra om föreningen kan anmäla sig till eventen som ligger till hösten. Det 

är föreningen som behöver få in pengar.   

  

8. Marknadsföring 

Annonsering: Styrelsen kommer annonsera till hösten när uppstart sker. Annonsering på 

skolor när fotbollssäsongen är slut som förslag. Folder kan göras och delas ut.  

 

9. Utbildning 

Domare (varje år)- behov finns,        

Ledare – ska gå 

Spelare – tex knä kontroll  

Styrelse – kommer genomföras  

 

10. Intäkter  

Sponsorgrupp –vi behöver få igång detta 

Funktionärsjobb – föreningen anmäler inför hösten 

Försäljning – New Body och kakor, inga problem med två st försäljningar 

Deltagaravgifter – Medlemsavgifter nuvarande är 300 kr  

Finns det bidrag att söka som vi inte känner till? styrelsen tar med sig frågan.  

  

11. Kostnader 

Styrelsen visar upp de kostnader som föreningen har haft för dessa poster 

Seriespel-Domare-Hallhyror (träningstimmar)-Resor-Cup-Länslag-Lägerverksamhet  

Då föreningens ekonomi är ansträngd så behöver vi få in mer pengar för att kunna bedriva 

verksamheten. Årets resultat är på minus. Täcker inte LOK stöden hallhyrorna? Nej det räcker 

inte. Alla kostnader behöver ses över inför hösten.  Diskussion kring Goalie camp och 

länsläger finansiering. Styrelsen har fattat beslut om att stå för 10000 kr till länsläger totalt. 

Beslut om Goalie camp kommer göras vid nästa styrelsemöte.  

 

12. Utvecklingsprojekt 

Flicklag: Styrelsen har genomfört flicklags satsning 10 veckor under våren på lördagar, 

uppskattat och vi ser gärna att det kan fortsätta till hösten, det krävs att föräldrar ställer upp. 

 

13. Årsmöte 

Årsmöte: 8 maj kl.18.30 på kansliet.  

Styrelsen måste fyllas på då endast två personer kommer fortsätta. Det viktigt att varje lag har 

en representant. Om vi inte får ihop en styrelse på årsmötet så kan föreningen inte fortsätta och 

det vill vi ju inte. Uppmaning att alla lag går ut med informationen och får fram kandidater. 

Kontakt kan tas med valberedningen (Greg Lalor) som tyvärr inte kunde närvara idag. Det 

behövs fem personer till och två personer till valberedningen.   

 



  
 
 
 

14. Inlämning av matchställ 

Alla lag måste lämna in matchställen till kansliet, tvättade, så att vi kan gå igenom vad vi har 

till nästa säsong. Detta ska göras innan årsmötet. 

 
15. Frekvens ledarträff 

Vi fortsätter med tre träffar per säsong, uppstart, mitten och avslut. Bra med insyn och 

möjlighet att tillsammans diskutera saker.  

 
16. Avslut 

Eva-Marie tackar alla för deltagandet och avslutar mötet. Minnesanteckningarna delges efter 

mötet. 

 
 
 


